
M e s t o      S a b i n o v 

Mestský úrad v Sabinove, Námestie slobody 57, 083 01  Sabinov 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku 

konanej dňa 22. januára 2019 

 

Prítomní : Mgr. Daniela Lenková – predseda komisie 

                   Ing. Alžbeta Semanová – tajomník komisie 

                   Mgr. Marián Valkovič – člen komisie  

                       Jozef Kropiľák – člen komisie 

                       Mgr. Ladislav Francan – člen komisie 

                       Ing. Ondrej Ungvarský – člen komisie 

 

Prizvaní :   Ing. Ladislav Haluška – zástupca primátora  

                      Mgr. Beáta Pribulová – vedúca oddelenia organizačného 

                      Ing. Mária Rohaľová – referent oddelenia správy majetku 

                                          

Neprítomní : Ing. Marek Hrabčák, PhD. – člen komisie 

                       Ing. Jaroslav Šoltýs – člen komisie 

 

Hostia :         

                      

Program:   

                              1. Interpelácia poslanca – stoličky do zasadačky MsZ - informácia 
                              2. Návrh na majetko – právne vysporiadanie majetku mesta 

                              3. Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 14/2016 o poskytovaní dotácií  
                                  z rozpočtu mesta Sabinov         

                              4. Prehľad investičných akcií - informácia 
                               

                                

Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie, Mgr. Lenková, ktorá konštatovala, že zo siedmich 
členov komisie sú prítomní 5 a komisia je uznášania schopná. Následne prítomných oboznámila 

s programom rokovania, ktorý bol doplnený o bod  - Návrh na odpredaj akcií Prima banky. Program 
bol odhlasovaný bez iných pripomienok a doplnení. 

 

K bodu č. 1 : Interpelácia poslanca – stoličky do zasadačky MsZ – informácia 
 

Mgr. Beáta Pribulová – vedúci oddelenia organizačného, prítomným predstavila návrhy na zakúpenie 
stoličiek do zasadačky MsZ na mestskom úrade v Sabinove. Boli predložené 4 návrhy od firmy Sanas. 

Návrhy  ešte pred zasadnutím komisie konzultovala s Mgr. Danielou Lenkovou, ktorá na zasadnutí 

mestského zastupiteľstva predložila túto interpeláciu.  Mgr. Lenková navrhla iný typ stoličiek, ktoré by  
sa viac hodili do reprezentačnej zasadacej miestnosti, boli by lacnejšie a mali by lepšie úžitkové 

vlastnosti. ( Vyššie operadlo,  čalúnené opierky na ruky, záručnú dobu 7 rokov ). Mgr. Pribulová  
konzultovala návrh Lenkovej s firmou, ktorá tieto stoličky ponúkala na webovej stránke.  Zistila, že 

tieto stoličky sú v akcii výpredaja, preto sa domnieva, že by mohol byť potom problém v prípade 

reklamácie.  Výber stoličiek ostal tak otvorený.  



 V danej veci navrhol poslanec Kropiľák, aby bola stolička, ktorú navrhovala p. Pribulová  zakúpená na 

skúšku, aby mohli poslanci posúdiť, či im bude vyhovovať. P. Pribulová podala informáciu, že stoličky 

sú v predajni Sanasu a je možné ísť ich vyskúšať tam.  
 

V tejto súvislosti sa diskutovalo aj o potrebe výmeny pracovných stolov. Prítomní mali rôzne návrhy a 
preto p. Lenková navrhla, aby sa vypracovala štúdia a vizualizácia nového interiéru zasadačky so 

stolmi aj stoličkami.  

 
 Zároveň komisia viedla diskusiu aj k osvetleniu zasadačky MsZ. Osvetlenie by bolo potrebné zosúladiť 

s projektom na zníženie energetickej náročnosti budovy MsÚ. 
 

Celá obnova interiéru zasadacej miestnosti však bude závisieť od zmeny rozpočtu a od vyčlenenia 
finančných prostriedkov 

 

 
 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a navrhuje, aby sa spracovala štúdia zmeny interiéru 

zasadačky MsÚ ako komplexné riešenie. Zároveň navrhuje riešiť osvetlenie zasadačky v súlade 

s projektom. 

Výsledok hlasovania : za              5  

                                 proti           0 

                                 zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu č. 2 : Návrh na majetko – právne vysporiadanie majetku mesta 
 

a) Návrh na zriadenie záložného práva 

Záložné právo sa zriaďuje na nehnuteľnosti v k.ú. Sabinov zapísané na LV č. 2214 – stavba bytového 

domu, súp.č. 2384 a pozemky 1803/101 – ul. Mlynská  v prospech štátneho fondu rozvoja bývania 

Bratislava na zabezpečenie povinnosti mesta vyplývajúcich z úverovej zmluvy 16 b.j. na Mlynskej ulici 

– blok A2. 

 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča  MsZ schváliť záložné právo na uvedené pozemky 

a stavbu v prospech ŠFRB Bratislava 

 

Výsledok hlasovania : za              5 

                                 proti           0 

                                zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Návrh na zriadenie vecného bremena 

Vecné bremeno sa zriaďuje na predmet – strpieť umiestnenie elektroenergetického zariadenia a jeho 

príslušenstva v dĺžke 120 m. na nehnuteľnosti v k.ú. Sabinov zapísané na LV č. 4161 –pozemok 5183 

– ostatné plochy o výmere 5162 m2 v prospech Východoslovenskej distribučnej , a.s., Mlynská 31, 

Košice. 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča  MsZ schváliť vecné bremeno v prospech 

Východoslovenskej distribučnej , a.s., Mlynská 31, Košice. 

 



Výsledok hlasovania : za              5 

                                 proti           0 

                                 zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Návrh na zriadenie vecného bremena 

Žiadateľ – Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s, Komenského 50, Košice, žiada o zriadenie 

vecného bremena na umiestnenie kanalizačného potrubia a príslušenstva v rozsahu projektu podľa 

geometrického plánu č.91/2018 na pozemkoch p.č. 1812/2 o výmere 778 m2, 1812/25 o výmere 109 

m2, 1812/26 o výmere 234 m2 , 1807/8 o výmere 22981 m2, 1401/2 o výmere 310 m2 a 1807/30 

o výmere 151 m2, zapísané na LV č. 4161 a 2214. 

 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča  MsZ schváliť zriadenie vecného bremena na 

uvedených pozemkoch v prospech žiadateľa Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s, 

Komenského 50, Košice. 

 

Výsledok hlasovania : za              5 

                                 proti           0 

                                 zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

d) Návrh na zriadenie vecného bremena 

Žiadateľ – Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s, Komenského 50, Košice, žiada o zriadenie 

vecného bremena na umiestnenie vodovodného a kanalizačného potrubia a príslušenstva v rozsahu 

projektu podľa geometrického plánu č.43891543-2/2019 na pozemkoch p.č. 1822/79 o výmere 339 

m2, 1822/80 o výmere 303 m2, 5150/3 o výmere 570 m2 , 5150/4 o výmere 3481 m2, , zapísané na 

LV č.  2214. 

 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča  MsZ schváliť zriadenie vecného bremena na 

uvedených pozemkoch v prospech žiadateľa Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s, 

Komenského 50, Košice. 

 

Výsledok hlasovania : za              5 

                                 proti           0 

                                 zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

e) Návrh na schválenie dlhodobého prenájmu majetku mesta 

Žiadateľ – Mestské lesy Sabinov, s.r.o., Námestie slobody č. 57, Sabinov, žiada o dlhodobý prenájom 

pozemkov v k.ú. Zálesie, Jakubovany, Drienica  a Sabinov. Ide o nehnuteľnosti, ktoré sú súčasťou 

lesného porastu o celkovej výmere 167,3439 ha. Dlhodobý prenájom je na dobu určitú do 

31.12.2033. 

 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča  MsZ schváliť dlhodobý prenájom na uvedených 

pozemkoch v prospech žiadateľa Mestské lesy Sabinov, s.r.o. na dobu určitú do 31.12.2033. 

 

Výsledok hlasovania : za              5 



                                 proti           0 

                                 zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

K bodu č. 3 : Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 14/2016 o poskytovaní dotácií  

                                  z rozpočtu mesta Sabinov         
 

 
Ing. Semanová uviedla dôvody na potrebu zapracovania zmien do VZN č. 14/2016 o podmienkach 

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Sabinov. Týkali sa premenovania komisie, ktorá bude 

spracovávať návrh na rozdelení dotácie, a toho, že v novom volebnom období ešte nie je schválená 
mestská rada.  

 
p. Kropiľák – navrhuje, aby sa upravilo vo VZN čl. 4, ods. 10 tak ako je navrhnuté , a zároveň aby 

bola vypustená  aj posledná veta - Žiadateľ môže požiadať o dotáciu na ten istý účel a to isté obdobie 

len raz v roku. 
 

Mgr. Lenková – je potrebné zmeniť celé VZN. 
 

Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča MsZ schváliť návrh dodatku č. 2 k VZN č. 
14/2016 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sabinov  s nasledovnými zmenami :  

 - článok 4, odsek 10 – tak ako je v návrhu  a zároveň  vypustiť poslednú vetu : Žiadateľ môže 
požiadať o dotáciu na ten istý účel a to isté obdobie len raz v roku.  

- článok 4, odsek 12 – tak ako je v návrhu  

- článok 4, odsek 13 – tak ako je v návrhu  
- článok 4, odsek 14 – tak ako je v návrhu  

 

Výsledok hlasovania :  za              5 

                                proti           0 

                                zdržal sa     0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 4 : Prehľad investičných akcií - informácia 
Ing. Semanová podala informáciu o zozname investičných akcií na roky 2019 a ďalšie. Zároveň 

informovala o tých, ktoré sú už kryté rozpočtom. 

Mgr. Lenková – podala informáciu o tom, že PSK vypísal výzvu, do ktorej by sa malo mesto zapojiť  a 

z ktorej by mohlo mesto čerpať finančné prostriedky na opravu hradieb, na šport a na kultúru.  

Uznesenie :  

Komisia preložený materiál berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 5 : Návrh na odpredaj akcií Prima banky 

Prima banka Slovensko, a. s. listom zo dňa 15.1.2019 opätovne oslovila mesto s ponukou na 
odkúpenie našich 28 ks akcií v termíne do 28.2.2019 za sumu 570,-- € za 1 akciu. 

Mesto Sabinov  vlastní 28 ks akcií pôvodne  Prvej komunálnej banky, a. s. , teraz Prima banky. 
V súčasnosti je menovitá hodnota za 1 akciu 399 eur. Podiel mesta na celkovom počte emitovaných 

cenných papieroch predstavuje 0,0049%. 

 
p. Kropiľák – mesto z týchto akcií nemá žiadne dividendy a preto nedáva zmysel, aby držalo majetok, 

z ktorého nič nemá. 
Ing. Ungvarský – či nemáme informáciu, koľko miest a obcí ešte vlastní akcie Prima banky, 

odpovedala Ing. Semanová, že mesto tieto informácie nemá.  
 



Uznesenie :  

Komisia predložený materiál prerokovala a odporúča MsZ schváliť odpredaj akcií Prima banky 

Slovensko, a.s.. 

 

Výsledok hlasovania :  za              1 

                                proti           1 

                                zdržal sa     3 

Uznesenie nebolo schválené. 

 
 

 
Záver :  

Predsedníčka komisie Mgr. Daniela Lenková poďakovala za aktívnu účasť a korektný priebeh 

rokovania.  

 

Zapisovateľ : Ing. Alžbeta Semanová 

 

 

                                                                                             Mgr. Daniela Lenková 

                                                                                                predseda komisie 


